

**Svenska Finnjolleförbundet –Teamsmöte/styrelsemöte 28 maj -24-24**  
**SM nr3/24**

Närvarande: Mats R Karlsson  
Pär Friberg  
Torsten Jarnstam  
Peter Bernstein

Frånvarande: Henrik Rydell  
Peter Overup  
Stefan Sandahl

## **Protokoll:**

**1. Mötets öppnande**

MK förklarade mötet öppnat.

**2. Val av sekreterare för mötet**

Till sekreterare valdes MK

**3. Godkännande av dagordningen**

Dagordningen sammanställdes och godkändes.

- a. Tävlingar
- b. Överlämning Torsten

**4. Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

**5. Tävlingar (PF)**

**Bosön 8-9 juni. (ej med i Sverigecupen)**

Oklart deltagarantal. 5 st nedre gräns för att inte flagga av tävlingen föreslaget. MK kontaktar LIJS.

**SM -24**

För registrering krävs betalning. TJ kontaktar J Jemt. Torsten mailar om SM-et för att få upp deltagarantalet.

Pär får uppdraget att synka nordiska mästerskapen inför 2025. Med gemensam cup som NM. Pär kollar Nynäs för datumförslag med syfte att undvika krockar.

**Master EM**

Ett antal planerar att delta. Torsten skriver en blänkare.

## **6. Överlämning Torsten**

JOEL har inloggningsuppgifter till hemsida och facebook. Torsten utbildar Joel och är en stödjande hand fram till årsmötet.

PO tar över rapporteringen till Finnfaire samt skriver verksamhetsberättelsen efter FWM.

## **7. Avgifter**

Henrik skickar via mailpåminnelse till de som inte betalt medlemsavgift. Torsten kontaktar Henrik. Utfall oklart.

Medlemsantal per april 24 är 33 st betalande. Normalt 30-35 st.

## **8. Dokument till kappseglingsarrangörer**

PF fick till uppdrag att gå igenom dokumenten och sammanställa det till ett. Generellt ska vi fokusera på säkerhet och information om hur vi vill ha det på havet. Önskemål om det sociala på land är också viktigt, men måste kunna anpassas efter förutsättningarna. Som vägledning kan reglerna för internationella Finnjolleseglingar, t.ex. vindstyrka, säkerhet gälla.

Bra att skriva in vilka dokument som ska en tävlande ska kunna visa upp såsom, tävlingslicens, medlemskap, försäkring och att man har en rorsmansdeklaration.

Genomfört. Pär mailar underlaget.

## **9. Övrigt**

Fundering; Ta fram textil tröja, jacka etc till SM.

## **10. Nästa Teamsmöte/styrelsemöte**

Tis 6 aug 2024, kl. 19:30

## **11. Mötets avslutande**

Ordförande tackade för visat deltagande och fruktsamma diskussioner.